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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/24-02/4  

URBROJ: 238-27-04-01/02-24-28 

Samobor, 20. 6. 2024. 

 

ZAPISNIK 

31. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 20. lipnja 2024. 

godine u GALERIJI PRICA, Trg Matice hrvatske 6, Samobor. 

 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, kolegice i kolege sve 

vas lijepo pozdravljam. 

Danas održavamo 31. sjednicu Gradskog vijeća koju sam zakazao u 17.00 sati, pa kao 

što je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gosp. Igora Čaića da prozove vijećnike, 

da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ– Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Matija Hržić, Martin 

Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, 

Marko Požgaj, Mihaela Slamar, Miran Šoić, te je naknadno stigao Darko Lisec  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss – opravdala izostanak, Ivan Horvat – opravdao izostanak, Sanja Horvat 

Iveković – opravdala izostanak, Đurđica Jančikić – opravdala izostanak, Zvjezdana Sečen - 

opravdala izostanak, Željko Stanec – opravdao izostanak 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 14 vijećnika, a 7 izočno 

na sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 31. sjednicu 

Gradskog vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Martina Kovačić, Jelena Sirovica, Zrinka Breglec - pročelnici Grada 

Samobora 

- Dario Jelinčić, viši stručni suradnik za prostorno uređenje i gradnju u Upravnom odjelu za 

provođenje dokumenata prostornog uređenja i gradnju 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju 

+*xfs*pvs*Akl*cvA*oaw*uEw*Drq*tBi*ckk*BCB*pBk*- 
+*yqw*azn*xdA*pyi*xaD*mDo*Bjq*dwk*njc*uzj*zew*- 
+*eDs*lyd*lyd*lyd*lyd*hky*xpz*jnB*lym*Dtc*zfE*- 
+*ftw*lvB*kse*Alq*ghA*Cck*vvc*str*koD*Bhk*onA*- 
+*ftA*yih*srr*ysd*sEu*tis*wco*kvu*gzB*utA*uws*- 
+*xjq*rfk*ujo*gls*bst*blq*xjB*Evw*bln*bvq*uzq*- 
 

 



2 

 

- Mirna Sokolić Grlević, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

- Renata Razum, djelatnica trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. 

- Stjepan Razum, direktor trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. 

- Renato Raguž. direktor trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 

- Mladen Žitković, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora 

- Zdenko Jednar, predsjednik Vatrogasne zajednice Grada Samobora 

- Ivan Kapor, privremeni upravitelj Energo Metana d.o.o. 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, 

sukladno članku 125. st. 4. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem da se isti dopuni i da točka 

24. glasi - Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga, a dosadašnja točka 24. postaje točka 25. 

Pitam, je li treba obrazloženje predlagatelja? Ne treba, u redu.  

Stavljam na glasovanje da se točka 24. uvrsti u dnevni red? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) prihvatilo da se točka 24. uvrsti u dnevni red. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

Ako nema, pitam tko je za ovakav dnevni red s ovom dopunom koju smo prihvatili? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

0. Verifikacije Zapisnika 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 16. 

svibnja 2024. godine  

1. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija 

za 2025. i 2026. godinu 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2024. godinu 

3. Prijedlog II. izmjena i dopune Programa gospodarenja i upravljanja gradskom 

imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2024. godinu 

4. Prijedlog II. izmjena i dopune Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, 

poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2024. godinu 

5. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2024. godinu  

6. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2024. godinu  

7. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 

Grada Samobora za 2024. godinu 

8. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. 

godinu 

9. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. 

godinu 
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10. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. 

godinu 

11. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

Grada Samobora za 2024. godinu 

12. Prijedlog II. izmjene Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Samobora za 2024. godinu 

13. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja 

Samobor d.o.o. u svrhu rekonstrukcije sustava javne mješovite kanalizacije u Ulici 

Josipa Terputeca u Samoboru 

14. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba 

i odvodnja u svrhu izmještanja vodoopskrbnog cjevovoda u dijelu Ulice 151. 

samoborske brigade HV u Samoboru 

15. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba 

i odvodnja u svrhu izgradnje produžetka vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Matice 

iseljenika u Samoboru 

16. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređenja i 

održavanje poljoprivrednih rudina, te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom 

zemljištu, šumama i šumskom zemljištu 

17. Prijedlog izmjena Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na 

području grada Samobora za razdoblje od 2024. do 2026. godine 

18. Prijedlog procjene rizika od velikih nesreća na području grada Samobora – Revizija II 

19. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Energo metan d.o.o. za 2023. godinu 

20. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2023. 

godinu 

21. Izvješće o radu Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2023. godinu 

22. Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2023. godinu 

23. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za komunalne djelatnosti 

24. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga 

25. Ostale informacije. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je stigao vijećnik gosp. Darko Lisec te 

je sada na sjednici nazočno petnaest vijećnika. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na verifikaciju Zapisnik 30. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 16. svibnja 2024. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 30. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 16. svibnja 2024. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

"za") donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 16. 

svibnja 2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
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MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na naš Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati 

pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelniku, 

zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora iz samoupravnog 

djelokruga Grada prema članku 129. Poslovnika Gradskog vijeća. 

 Ima li pitanja? 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ – Čisto da ne izgubimo Aktualni sat, a da nitko ništa ne pita, 

pa ću ja vrlo kratko pitanje i nekoliko pohvala, budući da nam toga fali kroz godinu.  

Pitanje je vezano za Breganu. Što je s dogradnjom Osnovne škole Milana Langa i s 

izgradnjom nove dvorane? To bi bilo broj jedan. 

Broj dva, u kojem je stanju projekt umjetna trava na Bregani? 

Iskoristio bih priliku zaista poslati pohvale pročelnicama Zrinki i Martini zajedno s 

kolegicom Anom Bošnjak, zaista jedna vrlo konstruktivna i lijepa suradnja, pravovremena, 

mislim da je to jedan super pristup kako bi trebalo funkcionirati u budućnosti. Prenio sam to i 

gradonačelnici, ali neka uđe u zapisnik, jer je baš pravo osvježenje imati ljude koji hoće i znaju 

i tu su na usluzi. Mislim da bi se i drugi mogli ugledati u tom smjeru. Ne znam tko će odgovoriti 

na pitanja, tko god bude, hvala lijepa. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pitanju, komentaru i pohvalama. Što se tiče 

škole u Bregani i izgradnje sportske dvorane potpisan je dokument za početak pokretanje 

nabave. Ono što smo odlučili da se završi velika nabava za školu u vojarni i sada smo s tom 

procedurom završili, slijedi nam potpisivanje ugovora s izvođačem na objektu u vojarni, dakle, 

rekonstrukcija i dogradnja škole i izgradnja dvorane.  

Sada je sljedeća na redu Bregana, nabava nam ima puno posla, s obzirom da su to velike 

nabave, rekli smo završit ćemo prvo jedan veliki projekt i nastavljamo sa sljedećim. Tako da 

se sada pokreću procedure vezane uz Breganu i nadamo se da će proći dobro bez nekih žalbi 

kao i ostali projekti. 

Što se tiče umjetne trave, projektna dokumentacija je sva spremna, ishođena 

građevinska dozvola. Ono što smo učinili, bio je otvoren natječaj za sportsku infrastrukturu i 

prijavili smo taj projekt, bilo je različitih opcija da idemo u prijavu nekih drugih projekata, no, 

međutim za to nije bila projektna dokumentacija u dovoljno visokoj fazi i kako ne bi propustili 

priliku na taj natječaj prijavili smo umjetnu travu u Bregani. Naravno, ova sredstva koja su 

osigurana, a zato što su u finalnom troškovniku i finalnoj projektnoj dokumentaciji, troškovi 

su sada veći nego što je bilo u početku planirano. Nadamo se pozitivnom ishodu po pitanju 

aplikacije na fondove EU. Dakle, sve je u procesu i nadamo se što bržoj realizaciji. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Imam dva pitanja. Nema gosp. Mixicha pa ne znam, za 

ovo prvo pitanje, tko će dati odgovor. Sada se već šest mjeseci vozimo pod semaforima između 

Rakovice i Kladja. Zanima me, kada se očekuje početak radova na tom mostu? To je prvo 

pitanje. 

Drugo pitanje se odnosi na plaće djelatnika u dječjim vrtićima. Naime, tete su se počele 

žaliti na sve strane o svojim plaćama. Svi znamo da su one jedno trideset do pedeset posto niže 

nego li u okolnim gradovima (Zagreba i Zprešića). Zanima me, da li se što planira i da li će se 

oni uskladiti s plaćama u osnovnim školama i u kojem vremenu ti ljudi mogu očekivati 

povećanje plaća? 

 

PETRA ŠKROBOT – Krenuti ću s vrtićima budući da sam u toj tematici intenzivno 

već duže vremena uključena i u svim mogućim analizama. Ove informacije koje su došle u 
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javnost u smislu da puno zaostajemo za Zagrebom ili okolnim gradovima, to vam nije točno, 

možemo podastrati podatke, analize i sve brojke. Ono što bih željela istaknuti da smo mi dizali 

plaće u vrtićima i kada gledate koliko se u proteklom razdoblju digla plaća u vrtićima to je 

dvadeset tri posto. Uz porast materijalnih prava jer smo išli izjednačavati materijalna prava kao 

što je u Gradu i ustanovama, ono što nisu imali. Tako da smo kontinuirano radili na tome, 

dakle, imali smo zatečeno stanje da smo imali tehničko osoblje ispod zakonskog minimalca pa 

smo prvo to uredili, nakon toga smo i ostalima dignuli plaće. Ono što je trenutna situacija mi 

smo u pregovorima sa sindikatima, ono što je sindikat tražio je usklađivanje koeficijenata u 

vrtićima kao što je to definirano uredbom o školstvu. Mi smo rekli, čisto ovako kao informacija, 

da smo spremni pristati na to, ali ako pristanemo na izjednačavanje koeficijenta onda to znači 

da će se i materijalna prava urediti i prilagoditi kako je to u školama. Zato što ne možemo tamo 

gdje nam odgovara ići s materijalnim pravima po pravilnicima iz Grada, a gdje nam ne 

odgovara ići ćemo po školama. Dakle, prihvatili smo da idemo u izjednačavanje koeficijenta 

pod uvjetom da se i materijalna prava izjednače kao što je u školama. Sada sindikati, odnosno 

imamo dva sindikata koji su u pregovorima iz vrtića, na sljedećim pregovorima bi trebali reći 

koji je stav djelatnika vrtića u smislu prihvaćaju li to, ide li se u to ili se ostaje na ovaj način 

kako je do sada definirano pravilnikom u vrtićima. Napominjem, dizana je plaća, dizana su 

materijalna prava i kontinuirano se trudimo poboljšavati uvjete zaposlenika u vrtićima. Ima još 

tu detalja, vidjet ćemo kako će teći dalje razgovori i pregovori sa sindikatima i djelatnicima, a 

onda ćemo dalje još komentirati neke stvari o zatečenom stanju u vrtićima u smislu 

prekovremenih sati, na koji način su se evidentirali i kako se radi, efektiva pet i pol sati, dva i 

pol sata neefektivna, na koji način se to radi i provodi, ali u narednom periodu ćemo moći više 

to komentirati o tome kada vidimo koji je zapravo stav sindikata, a naravno sukladno tome i 

djelatnika vrtića. 

Što se tiče mosta prema Kladju, da semafori su postavljeni, na nekom od vijeća sam 

objašnjavala kakva je situacija, definitivno će se ići u ojačavanje mosta. Ono što je činjenica, 

izrađuje se projektna dokumentacija jer na taj način možemo jednino pristupiti sanaciji. 

Izazovno je zbog prometa i povezanosti da se organizira da promet može normalno teći, ali da 

se paralelno s time izvode radovi, tako da ćemo vam moći u narednom periodu reći kad će to 

točno biti. Znači, radi se na samoj projektnoj dokumentaciji i izvedbi najboljeg tehničkog 

rješenja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja zaključujemo Aktualni sat, te se prelazi na usvojeni Dnevni red. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JELENA SIROVICA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
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- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova  

- i korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

nisu održali sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JELENA SIROVICA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova  

- i korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

nisu održali sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2024. godinu. 

Gđa Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

EU je nazočna na sjednici pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je dio. 
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AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

nisu održali sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2024. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i 

turizma Grada Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  
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II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 

za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2024. god Izmjena inu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedma točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2024. 

godinu. 

Gđa Zrinka Breglec, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti je nazočna na 

sjednici, pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2024. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2024. godinu. 

Tekst Izmjena Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

II. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba školstvu Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst II. izmjena Programa javnih potreba u školstvu odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

II. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst II. izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

II. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst II. izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2024. 

godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2024. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda – – Prijedlog II. izmjene 

Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

na području Grada Samobora u 2024. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjene 

Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

na području Grada Samobora u 2024. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

II. IZMJENU PROGRAMA 

 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora u 2024. godini u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjene Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 
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AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu 

rekonstrukcije sustava javne mješovite kanalizacije u Ulici Josipa Terputeca u Samoboru 

 Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu 

rekonstrukcije sustava javne mješovite kanalizacije u Ulici Josipa Terputeca u Samoboru 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu 

rekonstrukcije sustava javne mješovite kanalizacije u Ulici Josipa Terputeca u Samoboru, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izmještanja vodoopskrbnog cjevovoda u dijelu Ulice 151. samoborske brigade HV u 

Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izmještanja vodoopskrbnog cjevovoda u dijelu Ulice 151. samoborske brigade HV u 

Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  
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ODLUKU 

 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izmještanja vodoopskrbnog cjevovoda u dijelu Ulice 151. samoborske brigade HV u 

Samoboru, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izgradnje produžetka vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Matice iseljenika u Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

Odbor za statutarno - pravna pitanja 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izgradnje produžetka vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Matice iseljenika u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izgradnje produžetka vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Matice iseljenika u Samoboru, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređenja i održavanje poljoprivrednih 

rudina, te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom zemljištu, šumama i šumskom 

zemljištu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređenja i održavanje poljoprivrednih 

rudina, te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom zemljištu, šumama i šumskom 

zemljištu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređenja i održavanje poljoprivrednih 

rudina, te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom zemljištu, šumama i šumskom 

zemljištu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređenja prilaže 

se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena 

Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2024. do 2026. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da se Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena Plana 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2024. do 2026. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE PLANA 

 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2024. do 2026. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjene plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog procjene 

rizika od velikih nesreća na području grada Samobora – Revizija II. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Taj materijal je jako obiman i unutra ima svega i svačega. 

Zanima me, da li se razmišljalo o ovakvoj nesreći kakva se dogodila jučer u Zaprešiću? S 

obzirom da mi imamo ogromno odlagalište plastike koje je isto pod ingerencijom neke od 

Pripuzovih firmi koje su u stečaju ili ovako nešto. Znam da je nemoguće za Grad da to riješi 

ali mislim da bi morali s obzirom na ovakve nesreće inzistirati od državnih vlasti, od 

Ministarstva zaštite okoliša da se na bilo koji način nešto poduzme da se ta plastika makne ili 

da se konačno pokrene priča o nekakvoj spalionici na području Zagreba i okolice. Mislim da 

tu plastiku ne možemo riješiti na neki drugi način, a ovo je sada ispalo spalionica na otvorenom 

pa kako kome bude. Mislim da smo mi u velikoj opasnosti jer Vrbovec nije daleko od centra 

Grada i cijeli Samobor ako dođe do tog požara će biti u opasnosti. Eto, samo me zanima da li 

se unutar ove procjene rizika o tome razmišljalo? 

 

PETAR BURIĆ – Naravno, u sklopu ove procjene rizika obuhvaća se cjelokupni teren 

grada Samobora sa svim potencijalnim stvarima koje se mogu dogoditi, koje su u prostornim 

planom definirane što znači da se negdje može raditi i sa svim zatečenim stanjem. Tako da je i 

ovaj dio, između ostalog, uključen u samu reviziju. Tu je i zapovjednik Javne vatrogasne 

postrojbe koji može dopuni odgovor, kao i predsjednik Vatrogasne zajednice, ukoliko ima 

potrebe.  

 

 PETRA ŠKROBOT – Ovo se slažem, u komunikaciji smo s predstavnicima mjesnih 

odbora i sutra imamo ponovno sastanak. Cijelo vrijeme vodimo borbu po pitanju tog 

odlagališta i samo nadopunjavam folder vezano uz  sve aktivnosti koje je Grad poduzeo da bi 

se taj problem riješio. Tako da sutra radimo ponovno plan i zajedničke korake jer to je jedini 

način da pokušamo nešto riješiti. Izvijestiti ću vas kako sada to prolazi, jer svjesni ste činjenice 

s obzirom na smjenu ministara u tom resornom gospodarstvu, taman krenemo s jednim nešto 

rješavati, dođe drugi, pa opet ispočetka. Tu je sada sve stalo ponovno, ali nadam se da ćemo 

pokrenuti i da ćemo na neki način pronaći rješenje za mještane Vrbovca, i naravno uzročno 

posljedično riješiti problem cijelog grada Samobora ne samo mještana Vrbovca.  

 

 MIRAN ŠOIĆ – Također, predlažem da pod hitno uputimo jedno pismo prema 

ministarstvima i upozorimo ponovno, s obzirom da ta saga od ministarstva traje već cca jedno 

tri ili četiri godine u Vrbovcu i ljudi su nezadovoljni. Sada je idealna prilika da ih barem 

pismeno upozorimo, da ih skrećemo ponovno pažnju da se to isto može dogoditi i u Vrbovcu, 

a ne daj bože da netko zapali namjerno. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Što se tiče pisma ministarstvima imam cijelu dokumentaciju 

koju mogu svima dostaviti na uvid da se vidi koliko puta se komuniciralo, koliko se požurnica 

zapravo poslalo. Prije Vijeća sam zatražila od odjela da mi izvade posljednju komunikaciju 

prema resornom Ministarstvu dok je bio ministar Habijan. Dat ćemo još priliku novoj ministrici 

s obzirom da je to sada razdvojeno ministarstvo, pa to sada vjerojatno ide pod zaštitu okoliša, 

pa moramo vidjeti da li je to ingerencija ministrice Vučković ili novog ministra, sada taj dio 

treba vidjeti. 
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 MATIJA HRŽIĆ – Cijelo vrijeme sam mislio da je stvar u inspektoratu, a ne u 

ministarstvu. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Oboje i inspektoratu i ministarstvu i županiji, svi su tu uključeni 

i svi su tu informirani. 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Sličan problem je bio i u Sisku, ista firma, koliko sam uspio 

iščačkati nije Pripuz iza toga, ali određena ekipa je.  

Što se tiče toga u Sisku to je ROYAL MEDIA zapalila. Imam dokumentaciju koju mi 

je dao Lovro predsjednik Mjesnog odbora Vrbovca. Generalno gledajući oni jesu jedanput, 

dvaput upozorenje slali i sada bi trebalo naložiti uklanjanje tog otpada, to bi trebalo platiti onda 

ministarstvu, koliko ja kužim, i onda bi oni trebali teretiti tu firmu koja je otišla u stečaj. Tu je 

cijeli problem nastao, pitanje je tko će to platiti, a ustvari pravo pitanje je kako smo uopće došli 

do toga? 

 

PETRA ŠKROBOT – Neka terete onoga tko je izdao dopusnicu da se na tom mjestu 

može raditi ta djelatnost. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Stvar je u tome što je stečaj, pa je to stvar kaznene prijave protiv 

direktora te firma koja je to radila.  

 

 Vijećnici pričaju iz klupe bez uključenog mikrofona pa se isto ne unosi u zapisnik. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Gledajte, gđa Franceković, ono isto što se dogodilo u Sisku to je 

pod SDP-ovom gradonačelnicom. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ovo je prilika da još jedanput upozorimo sve moguće i nemoguće 

ljude koji donose određene odluke. 

 

 DARKO LISEC – Što se tiče ovog otpada to je poznati recept da će to planuti kada tad 

i da se na vrlo jednostavan način rješavamo tog otpada, a ispaštat ćemo svi ovdje koji jesmo, a 

najviše vatrogasci koji će to morati gasiti. Dogodilo se u Zagrebu dva puta, dogodilo se u 

Zaprešiću, dogodit će se i ovdje. To je samo pitanje vremena da se na jednostavan brzi način 

riješi tog otpada, to je moje mišljenje. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog procjene 

rizika od velikih nesreća na području grada Samobora – Revizija II. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Donosi se Procjena rizika od velikih nesreća na području grada Samobora – Revizija 

II., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Zadužuje se Upravni odjel za gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije da 

Procjenu iz točke I. ovog zaključka dostavi svim nadležnim pravnim i fizičkim osobama. 
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III. 

Procjena iz točke I. ovog zaključka prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Energo metan d.o.o. za 2023. godinu 

Molim gosp. Ivana Kapora, upravitelja trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. da 

iznese uvodno obrazloženje. 

 

IVAN KAPOR – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da se Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zanima me samo kakav je plan Grada Samobora s 

obzirom da smo pedeset jedan postotni vlasnik, da li će se razriješiti ta situacija oko 

postavljanja redovnog upravitelja, odnosno direktora tog poduzeća? Sada ne znam da li bi vas 

trebali pitati oko razvojnih planova s obzirom da ne znamo kako dugo se mislite zadržati na toj 

funkciji. Ako nam ipak može malo reći kako će se razvijati društvo, jer vidimo da se dobit bitno 

smanjila. To je bilo društvo koje je ostvarivalo u kunama višemilijunsku dobit koja je na kraju 

krajeva prelazila u nekom iznosu u proračun Grada Samobora. Ove godine je to jako teško jer 

je dobit vrlo mala, koliko sam uspjela vidjeti, sedamdeset osam tisuća eura, to nije neka velika 

svota. Eto, zanima me kakav je njegov plan u tom društvu kao privremenog upravitelja i kakav 

je plan Grada Samobora da se ta situacija riješi? 

 

IVAN KAPOR - Dobro ste primijetili da je dobit manja, prihodi su manji. Jedan od 

razloga zbog čega je tome tako je taj što je u dvije tisuće dvadeset drugoj godini društvo 

obavljalo i poslove opskrbe trgovačkim plinom, dok toga u dvije dvadeset trećoj godini više 

nismo imali. To je jedan od razloga zašto je dobit bila manja, naravno nalazimo se u situaciji 

da smo dosta limitirani s cijenama, a s druge strane troškovi rastu, ali hvala Bogu, prihodi i 

dalje u dovoljnoj mjeri pokrivaju rashode, a isto tako društvo ima određene iznose novčanih 

sredstava koji su svakako dovoljni nenadanih situacija koje bi se mogle dogoditi.  

Što se tiče nekakvih razvojnih planova mislim da je najznačajnije spomenuti to što smo 

na natječaju HERA ponovno dobili poslove opskrbe plinom za području grada Samobora za 

stanovništvo od jeseni.  

 

PETRA ŠKROBOT – Situacija se dogodila na promjene liberalizacije tržišta plina 

došlo je do tih promjena, a to je situacija koja se događa i na tržištu struje, plina, energenata. 

Dakle, došlo je do tih izmjena i možete mijenjati distributera u bilo kojem trenutku i na bilo 

koji način, kao i u svim drugim segmentima tako je došlo i u plinsku industriju.  
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Ono što bih htjela nadodati vezano uz vaše pitanje kakvi su planovi. Dakle, mi kao što 

ste i sami rekli da je naš udio vlasništva pedeset jedan posto dok Monter ima četrdeset devet 

posto udjela. Od situacija kada je bivši direktor gosp. Oklopčić odlazio u mirovinu trebalo je 

imenovati novog direktora društva, naš stav je bio, s obzirom na većinski udio u vlasništvu, da 

imamo pravo da mi damo prijedlog za imenovanje direktora. No, međutim kada smo išli 

pogledati dokumentaciju i osnivačke akte tamo to nigdje nije bilo specificirano, nigdje nije bilo 

navedeno. Govorilo se o nekoj usmenoj predaji, usmenim dogovorima između Grada i 

Montera, na što ja nikako nisam htjela pristati, odnosno štitila sam u tom slučaju interese Grada. 

I dalje smatram da tu treba definirati izjavom o osnivanju, treba mijenjati akte o osnivanju u 

tom smjeru ako netko ima većinski udio da sukladno tome ima i neka veća prava ili da se nađe 

kompromisno rješenja ukoliko se u budućnosti želimo baviti opskrbom i distribucijom. Nama 

je ključno za Grad razvoj daljnje infrastrukture, pa da Grad imenuje nekog tko će se baviti 

razvojem infrastrukture, a Monter da se bavi dijelom plinskog tržišta, trgovanje plinom i tim 

dijelom, za koje mi nismo kompetentni, odnosno nama je ključan razvoj infrastruktura. To je 

bio naš prijedlog. Dakle, mi smo konstantno njima dolazili s nekim prijedlozima i 

kompromisnim rješenjima, no međutim s njihove strane nema pozitivnog odgovora i zbog toga 

će do daljnjeg biti od strane Trgovačkog suda imenovan privremeni upravitelj, a mi ćemo i 

dalje ustrajati u tome da to riješimo na ovaj način kako sam objasnila. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Samo malo da pojasnite što se tiče ovih ugovora. 

 

IVAN KAPOR – Svi ćete biti na vrijeme obaviješteni, trenutno se radi na 

implementaciji novog sustava. 

 

DARKO LISEC – Već godinama se borim s plinom, što će nam plinovod koji prođe 

mojom ulicom i kompletnim cijelim gradom Samoborom, Galgovu, ako se na tom plinovodu 

priključe samo tri ili četiri potrošača. Gdje je računica svega toga ako nemamo potrošača, pa 

naravno niti dobit Energo Metana neće biti visoka. Da li se razmišljalo o nekakvoj kreditnoj 

liniji koja bi se prilagodila malom čovjeku da se priključi na plin? Svi znamo da su energenti 

danas skupi, drva su otišla u nebo i sve ostalo u nebo. Pošto je Grad većinski vlasnik Energo 

Metana, da li postoji kakva mogućnost subvencije, kreditne linije da se pomogne malom 

čovjeku da se priključi na taj plin. U tom slučaju svi bi imali obostranu korist, a pogotovo 

Energo Metan.  

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem gosp. Liscu na komentaru i sugestiji. To je nešto 

o čemu možemo u narednom periodu raspravljati i razmotriti. Ono što bih voljela istaknuti, 

prema onome što sam sama saznala iz razgovora s djelatnicima Energo Metana, sva 

infrastruktura koja se provodi i te cijevi koje se postavljaju nisu isključivo namijenjene samo 

plinu, nego ukoliko dođe do nekih novih energenata za grijanje da su te cijevi prilagođene i za 

te nove energente, ove oblike grijanja. Tako da ćemo s infrastrukturom zasigurno ići dalje i 

razvijati ju, bez obzira koji će se vid energenta koristiti, cijevi su prilagođene tome. 

Što se tiče ovog možemo uzeti u razmatranje uz neko sufinanciranje, a tu nam se javlja 

pitanje vezano uz plin, vezano uz priključke vode. Dakle, razno razna pitanja su se tu pojavila 

od strane građana pa je to nešto što možemo razmotriti u narednom periodu u kojoj mjeri i na 

koji način, to si dajemo u zadatak za naredni period. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o 

poslovanju trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2023. godinu 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2023. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda – Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2023. godinu. 

Molim gosp. Stjepana Razuma, direktora trgovačkog društva Poduzetnički centar 

Samobor d.o.o. da iznese uvodno obrazloženje. 

 

STJEPAN RAZUM – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da se Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Čestitala bih gosp. Razumu i gđi Razum, tamo su sada 

svi Razumi u Poduzetničkom centru, na velikom zalaganju i trudu da se nešto učini s tim 

centrom, koji je po meni, sada će me Renata grdo pogledati, bio malo mrtav, ali sada se stvari 

pokreću, nadam se, na bolje. Zanima me, a to je pitanje za novog direktora, nekad davno kada 

se Poduzetnički centar osnivao, prije kakvih dvadesetak godina, jedna od svrhe mu je bila 

promocija postojećeg poduzetništva i obrtništva u Gradu Samoboru, to se malo stavilo po strani 

i sada se više-manje pomažu nove firme. Zanima me, da li će se nešto pokrenuti u smislu 

promocije Samoborskog poduzetništva i obrtništva u regiji i u samom gradu, onako kao što se 

to počelo prije dvadesetak godina?    

 

STJEPAN RAZUM – Nadam se da ću dobro odgovoriti. Jako puno lokalnih firmi i 

tvrtki dolaze u naše prostore i koriste naše resurse, tako da smo s njima u komunikaciji vezano 

za razne radionice njihovih osnivača i direktora, tako da na taj način možemo s njima 

komunicirati da oni danas, sutra nam daju neke modele da radimo i njihovu promociju. Nama 

je cilj zapravo napraviti jedan zajednički projekt, upoznati su s time gradonačelnica i zamjenik 

gradonačelnice, gdje ćemo uključiti i akademsku zajednicu, gdje ćemo uključiti našu srednju 

školu, gdje ćemo uključiti lokalne poduzetnike i sve ih objediniti u jedan zajednički projekt. 

Imamo već gotova neka idejna rješenja i nadam se da ćemo vam na jednom od idućih vijeća 
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predstaviti projekt, a cilj nam je završetak prema kraju ove godine da vidite da svi zajedno 

možemo funkcionirati. 

 

DARKO LISEC – Pohvale sve Stjepanu, mi smo malo više puta razgovarali o tome i 

sviđa mi se njegova ideja. Moje pitanje, suradnja poduzetnika i obrtnika na području grada 

Samobora i šire sa Strukovnom školom u Samoboru, mogućnost ostvarenja da ti naši klinci 

koji pohađaju Strukovnu školu odrade neku praksu kod njih i da dobe neko znanje, u kom 

smjeru je to otišlo i da li to ima neku naznaku da se to napravi? 

 

STJEPAN RAZUM – Znači, uz ovaj projekt o kojem smo razmišljali cilj nam je kroz 

ovo ljeto pripremiti nekakve STEM radionice gdje bi djeca na nekakvoj tjednoj bazi, odnosno 

par vikenda odradili svoj mini STEM projekt i da onda na taj način potaknemo upućivanje 

klinaca iz škole da dolaze u naše prostore i da nauče nekakva nova znanja u tom STEM 

području o kojem danas svi govore i jako je popularan. O tome ćemo isto naknadno najesen. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja?  

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o 

poslovanju trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju trgovačkog društva Poduzetnički 

centar Samobor d.o.o. za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2023. godinu. 

Molim gosp. Zdenka Jednara, predsjednika Vatrogasne zajednice Grada Samobora da 

iznese uvodno obrazloženje. 

 

ZDENKO JEDNAR – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za financije i proračun i 

Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da se Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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DARKO LISEC – Pozdravljam ovo izvješće, kao sam vatrogasac znam koliko je 

zahtjevan ovaj dio, pogotovo u JVP, pozdravljam jednog i drugog. Vatrogasci su prvi koji će 

izaći na teren, svi ostali mi ćemo okrenuti glavu na drugu stranu i lagano ćemo reći to će netko 

drugi odraditi umjesto nas, vatrogasci će izaći i odraditi će bez pogovora taj dio i stavit će svoj 

život ispred svega toga.  

Moje konkretno pitanje, što je s vatrogasnim kombijem za DVD Galgovo i kakvi su 

nam planovi od zaštite poplave na području grada Samobora? Znamo da nam je bilo dosta 

kritično, bile su neke najave s Vodoprivredom, pa da li imamo kakve naznake da će se to 

osigurati s naše strane. 

 

PETRA ŠKROBOT – Gosp. Jednar će još nadopuniti. Vezano uz vozila mi zajednički 

sjednemo, prokomentiramo i vidimo potrebe i sukladno potrebama, prioritetima i odluci 

Vatrogasne zajednice se dogovaramo oko toga gdje ide vozilo i gdje je potreba. Na taj način se 

to organizira, pa tako da će vam se u nekom narednom periodu moći reći informacija o tome 

kada je na redu DVD Galgovo.  

Ono što bih još rekla vezano uz Vodoprivredu i Hrvatske vode, oni su u Medsavama 

digli razinu nasipa i dograđen je zid nakon one poplave. Tako da bi sada po pitanju obrane to 

trebala biti bolja definitivna zaštita, ali naravno ono što je i gosp. Jednar u svom izlaganju 

rekao, ključno je biti spreman pa se zato educiraju još dodatno svi naši vatrogasci, rade se 

vježbe i kontinuirano se radi po tom pitanju, a na taj način ćemo nastaviti dalje. Svjedoci smo 

situacije da sve više imamo promjene vremena, sve više vremenskih nepogoda i zbog toga je 

ključno da i dalje nastavimo ulagati i u opremu i u ljude i raditi na spremnosti naših vatrogasaca. 

 

ZDENKO JEDNAR – Samo bih se htio nadovezati na gradonačelnicu, vaše vozilo je 

u planu, plan je poslan i nadamo se brzoj realizaciji, nadam se ove godine.  

 

PETRA ŠKROBOT – U nekim situacijama nije samo stvar sredstava, financiranja, u 

nekim situacijama je stvar da vozila nisu odmah dostupna, neka vozila, tako je to isto jedan od 

faktora u toj nabavci kada bude dostupno i koliko je potrebno da bude isporuka vozila. 

Uglavnom u komunikaciji smo stalno i s Vatrogasnom zajednicom i s Javnom vatrogasnom 

postrojbom i naravno da ćemo raditi na tome da u što kraćem vremenu opremimo naše 

vatrogasce.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Vatrogasne zajednice grada Samobora za 2023. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je dio. 
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AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2023. godinu 

Molim gosp. Mladena Žitkovića zapovjednika Javne vatrogasne postojbe Grada 

Samobora da iznese uvodno obrazloženje. 

 

MLADEN ŽITKOVIĆ –Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da se Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu Javne 

vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2023. godinu 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe grada Samobora za 2023. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o razrješenju i izboru člana Odbora za komunalne djelatnosti. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru člana Odbora za komunalne djelatnosti. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  
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ZAKLJUČAK 

o razrješenju i izboru člana Odbora za komunalne djelatnosti 

 

I. 

Robertu Mogutu prestaje mandat kao članu Odbora za komunalne djelatnosti, iz 

osobnog razloga. 

II. 

Danijel Horvat izabire se za člana Odbora za komunalnu djelatnost do kraja mandata 

ovog saziva. 

III. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem 

finacijskog leasinga. 

Materijal ste dobili danas na klupe, pa pitam da li je potrebno dodatno obrazloženje? 

Nije potrebno, u redu. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem finacijskog 

leasinga. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Daje se suglasnost trgovačkom društvu Komunalac d.o.o., Ulica 151. Samoborske 

brigade HV 2, Samobor, za zaduživanje putem financijskog leasinga kod trgovačkog društva 

PBZ LEASING d.o.o., Radnička cesta 44, Zagreb, za osam lakih teretnih vozila, ukupne cijene 

499.304,00 eura, uz sljedeće uvjete: 

 

Davatelj leasinga 

PBZ LEASING d.o.o., iz 

Zagreba, Radnička cesta 

44 

PBZ LEASING d.o.o., 

iz Zagreba, Radnička 

cesta 44 

namjena 

Usluga financijskog 

leasinga za lako teretno 

vozilo sa sandukom i 

kipom (1 vozilo) 

Usluga financijskog 

leasinga za lako teretno 

vozilo sa sandukom i 

kipom (8 vozila) 

cijena predmeta leasinga s PDV-om 54.000,00 eura 432.000,00 eura 

učešće 20% 10.800,00 eura 86.400,00 eura 

iznos financiranja 43.200,00 eura 345.600,00 eura 

iznos jedne mjesečne rate na 84 mjeseci 613,25 eura 4.906,00 

način i rok otplate 84 mjesečnih rata 84 mjesečnih rata 

nominalna fiksna kamatna stopa 5,18% 5,18% 
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trošak obrade i ostali troškovi 0,00 eura 0,00 eura 

otkupna vrijednost objekta 100,00 eura 800,00 

ukupna cijena predmeta (učešće+84xmj. 

rata+trošak obrade+ostali 

troškovi+otkupna cijena objekta leasinga) 

62.413,00 eura 

 

    499.304,00 eura 

Sredstvo osiguranja zadužnica zadužnica 

 

 

II. 

Obvezuje se trgovačko društvo Komunalac d.o.o. da o otplatama za koje je dobilo 

suglasnost izvještava Upravni odjel za financije tromjesečno, do 5. u mjesecu za prethodno 

izvještajno razdoblje, a o sklopljenom ugovoru o zaduživanju u roku od 5 dana od dana 

sklapanja ugovora, odnosno njegovih izmjena i dopuna, uz pisanu suglasnost gradonačelnice, 

ako se na taj način ugovaraju povoljniji uvjeti zaduživanja, koji će dovesti do manjih troškova 

korisnika kredita. 

III. 

Upućuje se trgovačko društvo Komunalac d.o.o. da planira sredstva za otplatu 

financijskog leasinga iz točke I. ovog Zaključka u svojim planovima poslovanja prema 

otplatnom planu do konačne otplate.  

IV. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 

 

 

AD25.) 

 MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda – Ostale informacije. 

 

 Ima li pitanja ili prijedloga? – Nema. 

  

 Molio bih sve članove odbora Gradskog vijeća da izdrže još do kraja godine i da se 

odazivamo na pozive, o tome obavijestite kolegice i kolege koji su članovi odbora, jer ovako 

sazovemo odbore, nemamo kvoruma, pa se sjednica ne može održati i nastaju određeni 

problemi. Molim vas da malo utječete na svoje kolege, a i na sebe da dolazite na sjednice 

odbora čiji ste članovi. 

 S obzirom da smo tako brzo gotovi, a bliže nam se i godišnji odmori, pozivam vas sve 

u Prolaz na jedan mrzli sok i da se podružimo. 

  

Zahvaljujem se svima na dolasku i vidimo se u devetom mjesecu o.g. 

 

Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, zaključujem 31. sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 18.30 sati. 

 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  


